
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2021. szeptember 30-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
 
Jelen vannak: Bagi Zsolt Arnold alpolgármester levezetése mellett, Dr. Bakos Beáta, 
Bertalan László, Gyárfás Lajos, Seresné Lados Éva, Tóth Imre 6 fő képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Bertalanné Drávucz Katalin, Bajzáthné Bertalan 
Ildikó, Dr. Mikola Nóra 3 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője, 
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Lólé Gyula közalkalmazott, a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke. 
 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester nagy tisztelettel köszönt mindenkit a mai soros 
képviselő-testületi ülésen, elmondja, hogy polgármester asszony elfoglaltsága miatt vezeti 
most az ülést. Köszönti az ülésen Balog Lászlót, a Jászkiséri Köztestületi Tűzoltóság elnökét. 
Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 6 fő jelen van, Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester, Bajzáthné Bertalan Ildikó és Dr. Mikola Nóra képviselők jelezték 
távolmaradásuk okát, a képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 
23 napirendi pont tárgyalása szerepel, megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e 
valakinek plusz napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta, ezért nyílt ülésben plusz napirendi pontként javasolja tárgyalni a Jászladány, Hősök 
tere 1. szám alatti ingatlannal kapcsolatos előterjesztést.  
   
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: javasolja, hogy a tűzoltósággal kapcsolatos napirendi 
pontot első pontként tárgyalja meg a képviselő-testület.  

(További javaslat, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy nyílt 
ülésben 22. napirendi pontként a Hősök tere 1. szám alatti ingatlannal kapcsolatos 
előterjesztést tárgyalja meg a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
80/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
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Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 22. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
22./ Előterjesztés a Jászladány, Hősök tere 1. szám 1404/2 hrsz. alatti ingatlan 

megvásárlásával kapcsolatban az ingatlan tulajdonosának megkeresésére 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy az 
Előterjesztés a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság támogatásáról szóló döntés 
felülvizsgálatára című 20. napirendi pontot első napirendi pontként tárgyalja meg a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
81/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
Napirend módosítása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a meghívóban szereplő 
napirendjét módosítja, a 20. napirendi pontként feltüntetett „Előterjesztés a Jászkiséri 
Önkormányzati Tűzoltóság támogatásáról szóló döntés felülvizsgálatára” című pontot 
1. napirendi pontként kívánja tárgyalni. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, mely 
következtében 22 napirendi pontot nyílt ülésben, 2 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal a 
testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
82/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
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1./ Előterjesztés Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság támogatásáról szóló 
döntés felülvizsgálatára 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
2./ Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak 

módosítására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
3./ Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 

módosítására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
4./ Tájékoztató az önkormányzat 2021. I. félévi költségvetésének helyzetéről  
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
5./ Beszámoló a szünidei étkeztetés tapasztalatairól 
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
6./ Beszámoló a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi 

munkájáról, különös tekintettel a társadalmi felzárkózás elősegítésére 
 Előadó: Lólé Gyula JRNÖ elnök, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
7./ Tájékoztató a polgármester és a jegyző két ülés között átruházott 

hatáskörben hozott döntéseiről 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző 

 
8./ Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2022. évi pályázati fordulójához történő csatlakozásra, 
valamint az ösztöndíjpályázat elbírálási szempontjainak meghatározására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
9./ Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ alapító okiratának 

módosítására  
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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10./ Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon 
nyilvántartott „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” 
címmel támogatást nyert pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást 
lefolytató cég kiválasztására 

 Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
11./ Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon 

nyilvántartott „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” 
címmel támogatást nyert pályázat megvalósításához kapcsolódó 
marketing, kommunikációs szolgáltatások (szemléletformálás) 
tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
12./ Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon 

nyilvántartott „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” 
címmel támogatást nyert pályázat projektmenedzsment tevékenység 
ellátására szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
13./ Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon 

nyilvántartott „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” 
címmel támogatást nyert pályázat kötelező tájékoztatás és nyilvánosság 
biztosítása tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztása 

 Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
14./ Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon 

nyilvántartott „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” 
címmel támogatást nyer pályázat kapcsán műszaki ellenőri feladatok 
ellátására szolgáltató kiválasztására  

 Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
15./ Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-000035 azonosítószámon 

nyilvántartott „Komplex telepprogram Jászladányon II” címmel 
támogatást nyert projektben Csillag Pont szolgáltatásaihoz szükséges 
eszközök – bútorzat - beszerzésére 

 Előadó: Nyitrainé Kiss Katalin szakmai vezető, 
  Kun Mariann ügyintéző 
 
16./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére digitális szobák 

kialakításának engedélyezésére 
 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
17./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére nyílászárók 

cseréjének engedélyezésére 
 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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18./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére mosógép beszerzés 
engedélyezésére 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
19./ Előterjesztés Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 229/2020. (IX. 24.) számú határozata, valamint Jászladány 
Nagyközségi Önkormányzat Polgármesterének 1090/2020. (XII. 29.) 
számú határozata kiegészítésére, Jászladány Nagyközség 
Településrendezési Eszközeinek módosításához kapcsolódóan 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Dankó Zoltán főépítész, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
20./ Előterjesztés Tüzelő utalvány szabályzat elfogadására 
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
21./ Előterjesztés Jászladány története könyv támogatásának megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
22./ Előterjesztés a Jászladány, Hősök tere 1. szám 1404/2 hrsz. alatti ingatlan 

megvásárlásával kapcsolatban az ingatlan tulajdonosának megkeresésére 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Zárt ülés: 

 
23./ Személyi javaslatok Jász-Nagykun-Szolnok Megyei kitüntető díjakra 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
24./ Előterjesztés óvodai felvételt elutasító határozatok ellen benyújtott 

fellebbezések megtárgyalására 
 Előadó: Lovász Imre jegyző,   
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság támogatásáról szóló döntés 
felülvizsgálatára 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a tűzoltóság kérelmét mindenki megkapta írásban. Az 
anyag tartalmazza, hogy Jászladánynak 1200 forint/lakos hozzájárulást kellene fizetnie a 
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tűzoltóság részére. Jászladány ennek a kérésnek nem tett eleget, mert a testületnek az a 
véleménye, hogy ez állami feladat, és ezt az államnak kellene finanszíroznia. Megkérdezi 
Balog Lászlót, hogy kívánja-e kiegészíteni az írásos anyagot? 
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: tavasszal kiderült a költségvetés 
tárgyalásakor, hogy Jászladány önkormányzata nem tudja támogatni az önkormányzati 
tűzoltóság működését, és szeretné azt elérni, hogy azt a 6 millió forintot az állam vállalja 
magára, akkor elindult egy olyan folyamat, hogy minden lehetséges módon igyekeztek utána 
járni, hogy ennek van-e lehetősége, realitása. Polgármester asszonnyal többször is 
konzultáltak, illetve volt egyeztető megbeszélés Jászapátin, ahol a 4 védett település 
polgármestere és Pócs János országgyűlési képviselő úr is részt vett. Ott az a döntés született 
a többi település részéről, hogy a többi település elfogadta azt, hogy a tűzoltóság 
működőképességének fenntartása érdekében ezt a jogszabályban az önkormányzatra rótt 
kötelezettségét teljesíti, a szerződést aláírták, és a mai napig időarányosan havonta utalja mind 
a 3 település azt a pénzt, ami rájuk lakosságarányosan kiszámolásra került. Jászladánnyal 
kapcsolatban felvetődött az is, hogy akár peres úton is szerezzenek érvényt annak a 
tűzoltósági működés szempontjából fontos érdeknek, hogy Jászladány is vállalja magára a 
lakosságarányos összeg megfizetését. Többszöri végiggondolásból végül is a közgyűlésen úgy 
döntöttek, hogy a peres utat nem kellene elindítani, részben azért, mert több évet venne 
igénybe, mire ennek a végére jutnának, másrészt azért, mert ez nyílt kormánykritika lenne, 
ami sem az önkormányzatnak, sem a tűzoltóságnak nem érdeke. Azokon a csatornákon 
melyek rendelkezésükre állnak felhívták a döntéshozók figyelmét arra, hogy itt valamilyen 
megoldást kellene találni az önkormányzatok tehermentesítésre. Pócs János országgyűlési 
képviselő úr magára vállalta, hogy tárgyal a Belügyminisztériummal, és az ő szóbeli 
tájékoztatása alapján eljutott addig, hogy erről belügyminiszter úrral személyesen is tárgyalt. 
A válasz az volt, hogy mivel a jogszabály úgy rendelkezik, hogy ennek a fajta tűzoltóságnak a 
működését részben az állam finanszírozza az állami költségvetés elfogadásakor meghatározott 
mértékben, részben pedig jogszabály írja elő a védett települések önkormányzatai részére, 
hogy kötelező nekik ezt a feladatot támogatni olyan mértékben, hogy a tűzoltóság működése 
és fenntartása biztosított legyen, az állam ezen nem akar jelenleg változtatni. Nyáron kiderült, 
hogy nincsen esély arra, hogy az állam azt a kieső pénzt, amit a tűzoltóság költségvetéséből 
hiányzik Jászladány nem fizetése miatt, az állam magára vállalja. A többi település az előző 
években és most is folyamatosan fizette az önkormányzati tűzoltóság működéséhez szükséges 
összeget. Biztosan találkoztak azzal a táblázattal is, melyet még márciusban készített és 
küldött el a kérelemmel együtt, amelyben kimutatásra került az, hogy 2018-tól kezdődően 
Jászladány mindig alulteljesítette a lakosságarányos finanszírozást. Ehhez hozzáadódott az 
idei 6.768.000,- forintot, akkor ez már több mint 13 millió forint, amit lakosságarányosan 
Jászladány nem fizetett meg. Azért kezdeményezte polgármester asszonynál, hogy tárgyalja 
újra a képviselő-testület ezt a napirendi pontot, mert bízik benne, hogy van lehetőség arra, 
hogy a tűzoltóság működéséhez mégis tud Jászladány forrást biztosítani. Enélkül a tűzoltóság 
működése ellehetetlenülhet. Sérelmezte a többi település önkormányzata is azt, hogy ha már a 
tűzoltóság védi ugyanúgy Jászladányt is, mint az összes többi települést, akkor ez nem igazán 
megmagyarázható. Akár még az is felvethető, hogy mulasztást, törvénysértést követ el a 
testület. Szintén felvetődött a polgármesteri megbeszélésen, hogy akár azt is lehetne 
kezdeményezni, hogy a közigazgatási hivatalnál kérjenek ez ügyben vizsgálatot. Saját maga 
közgyűlési határozathoz van kötve, csak küszködője a tűzoltóság fenntartásának. 15 éve, 
amikor létrehozták azzal a céllal jött létre, hogy a térségben lévő 4 települést, Jászkisért, 
Jászladányt, Tiszasülyt és Jászapátit jobb helyzetbe hozzák, mint előtte volt. Amit látni kell, 
hogy ha anyagi ellehetetlenülés miatt a tűzoltóság tevékenysége megszűnne, akkor az állami 
feladatellátás rendszerébe kerülne ez a feladat vissza, ami azt jelenti, hogy Jászberényből 
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kellene várni a segítséget Jászladányra, ami azt jelenti, hogy legalább 40, de az is lehet, hogy 
50 perc eltelne mire a tűzoltó egység kiérkezik egy-egy káreseményhez. Hozta a kiosztott 
táblázatot, melybe kiírták kollégái, hogy 36 riasztás volt ebben az évben Jászladányra. 
Kiemelt nagyobb kárértékű tűzeseteket címmel megjelölve is feltüntették, és azt is odaírták, 
hogy mi az a becsült megmentett érték, amelyet a tűzoltóság időbeni kiérkezése biztosított. 
Ha a 6 millió forinthoz hozzáviszonyítja a 22 millió forint megmentett értéket, akkor azt 
gondolja, hogy ez azt támasztja alá, hogy a tűzoltóságra igenis szükség van, és akkor még 
nem beszélt arról, hogy az emberi élet vagy az egészség akár egy balesetnél akár tűzesetnél 
pénzben ki sem fejezhető. Ha a tűzoltóság eljutna odáig, hogy nem lehet finanszírozni, mert a 
többi település is úgy döntene, mint Jászladány, vagy ezt a pénzt nem kapják meg, az állam 
viszont nem hajlandó finanszírozni, akkor az is benne van, hogy a tűzoltóság nem 
fenntartható, mert azokat az embereket, akik ebben dolgoznak, nem tudják megfizetni, ők 
elhagyják a tűzoltóságot, ezt újraszervezni utána már nem lehet. Ami létre jött 15 év alatt, 
akkor gyakorlatilag felszámolásra kerülne. Akkor jönne az állami feladatellátás, ami időben 
lényegesen hátrányosan érintené nem csak Jászladány lakosságát, hanem a többi települést is.  
Tiszasüly kerülne a legrosszabb helyzetbe, mert ők Szolnokhoz tartoznak, ami 40 kilométer 
távolságra van, és nem is túl jók az utak, tehát oda minimum 1 óra hosszával kell számolni, 
hogy kiérkezik a tűzoltóság. Azt gondolja, hogy az európai normáknak, illetve a kor 
követelményeinek megfelelő, és már egyszer működőképesen létrehozott ilyen szervezetet 
nem kellene veszni hagyni. Ha ez megszűnik, akkor helyette nem marad Jászkiséren semmi. 
Nem lesz önkéntes tűzoltó egyesület, nem lesz ott olyan vállalkozó egység, aki ezt a feladatot 
el tudná látni. Onnantól kezdve az időbeni kiérkezés nagymértékben hátráltatná az itt élők 
biztonságát. Ennyit szeretett volna elmondani, ha bármilyen kérdés van szívesen áll 
rendelkezésre. A tűzoltóság működése teljes egészében transzparens, amit kaptak korábbi 
években támogatást akár Jászladánytól, akár a többi településtől minden év januárban az előző 
évi pénzfelhasználásról tételesen, bizonylatok másolatával elszámoltak. Illetve a 
közgyűlésben benne van polgármester asszony a többi település vezetőjével együtt, és a 
döntéseket tulajdonképpen a közgyűlés jogosult hozni. A tűzoltóság gazdálkodása ilyen 
szempontból mindenki számára átlátható, nem beszélve arról, hogy minden hónapban el kell 
számolni az országos katasztrófavédelmi főigazgatósága felé, ahol nem csak az államtól 
kapott pénzeket, hanem az egyéb bevételeket – úgy az önkormányzati pénzeket is – be kell 
mutatniuk, hogy mire költötték el. Ez a szakmai feladatok ellátását, és a tűzoltóság működését 
segíti. Folyamatban van egy adománygyűjtő akció, Jászkisér kapott egy tűzoltóautót 2013-ban 
Svájcból adományként, mely sajnos már 44 éves, cserélni kellene, mert már nincsen hozzá 
alkatrész a piacon, nem tudják biztonságosan javítani. Utána jártak, Magyarországon az állam 
sem pénzt, sem autót nem tud adni, a tűzoltóságnak. A jelenlegi jogszabályok illetve pénzügyi 
keretek között külföldről lehetőség lenne autót vásárolni, ha azt a 15 millió forintot sikerül 
összegyűjteni, ami erre szükséges. Ez egy 25 éves 30-40 ezer kilométert futott, jó műszaki 
állapotú tűzoltó autót jelent Ausztriából vagy Németországból. Ha ezt sikerül megoldani, 
akkor a technikai háttérből, az autó szempontjából ez a tűzoltóság a következő 10 évben is 
fenntartható lesz. A működés dolga pedig mindig az önkormányzat napirendjén lesz 
mindaddig, míg a jogszabályon nem változtatnak. A jogszabályváltozást az önkormányzatok 
kezdeményezhetnék. Országosan több kezdeményezés volt, országgyűlési képviselők 
részéről, államtitkárok részéről. Elnöke a hatvan önkormányzati tűzoltóságot szervező, vagy 
érdekképviseletét ellátó országos szövetségnek. Szinte napi kapcsolata van az országos 
katasztrófavédelmi főigazgatósággal és a belügyminisztériummal. Többször kezdeményezték 
azt, hogy ezt a dolgot jogilag, pénzügyileg rendezze az állam, egyelőre azt a választ kapták, 
hogy így, ahogyan ez 2013-ban meg lett alkotva a törvény, hogy részben az állam, részben az 
önkormányzatok finanszírozzák a működést, ezen nem áll szándékukban változtatni. Ez azt 
jelenti, hogy ha az önkormányzatok ebben nem lesznek partnerek tovább, akkor ez a 
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tűzoltóság el fog lehetetlenülni. Nem csak a jászkiséri, hanem a többi is a 60 működő közül. 
A jövő évi kilátásokra szeretne még kitérni. Az állami költségvetésben elfogadták, hogy a 
jövő évi beosztható keretbe beépítették azt a kiegészítő támogatást, amit az idén júniusban 
fogadott el a kormány, így átcsoportosítással adtak plusz 700 millió forintot a 60 
önkormányzati tűzoltóságnak, Jászkisérnek ebből 13 millió forint jutott. Ez sem biztosítja azt, 
hogy ezzel kiváltsák az önkormányzatok terheit, mert az 1700 forint mellé úgy van 
kalkulálva, hogy az állami pénz az elmúlt 3 év mely részben normatívból, részben az állami 
támogatásból összejött együttesen biztosítja a működést. Januárban pedig majd a kötelező 
béremeléssel fognak szembesülni. Az idén elfogadott jövő évi költségvetést erre semmilyen 
forrást nem biztosít. Tudja, hogy az önkormányzatok nincsenek könnyű helyzetben, azt kell 
mérlegelni, hogy a lakosság biztonsága azon a szinten, ahogy most van finanszírozható-e az 
1.200,- forint/lakos összeggel.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: visszautasítja, és igen erősnek tartja, hogy a képviselő-
testület álláspontja nyílt kormánykritika lenne. Nem az. 
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: a kormány kezében van a 
döntés lehetősége, ha peres úton akarják ezt kikényszeríteni, akkor ez az. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: azt szerették volna ebben a dologban, hogy Jászladánynak 
is ugyanolyan lehetősége legyen, mint Jászalsószentgyörgynek, hogy ha ez állami feladat, 
akkor vállalja át az állam. A pénzügyi bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta, és nem javasolja a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság támogatását, tekintettel 
arra, hogy ez állami feladat, támogassa az állam. Jászladány önkormányzata nincs abban az 
anyagi helyzetben, hogy szórja a milliókat olyan tevékenységre, amelyet az államnak kell 
végeznie. Ha más állampolgároknak kijár ebben az országban az ingyenes tűzoltóság, akkor 
kijár a jászladányi állampolgároknak is. Úgy gondolja, hogy ha ezt esetlegesen nem az állam 
támogatja, akkor támogassa a szolnoki vagy a jászberényi tűzoltóság, hiszen az ő munkájukat 
könnyíti, az ő munkájukból vesznek le, és nem a települések terheit kellene ezzel növelni. Ha 
ott van teherkönnyítés, akkor a finanszírozás is történjen onnan.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkéri a képviselőket, hogy tegyék fel kérdéseiket, 
mondják el véleményüket.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: Jászladánynak valóban egy luxus szolgáltatás, hogy 10 perc alatt 
kiér a tűzoltó. Megérti, hogy fizetni kell azért, hogy nem fél órát vagy 40 percet kell arra 
várni, hogy kiérjen Jászberényből vagy Szolnokról. Valahogy úgy érzi, hogy szerencsés 
helyzetben van Jászkisér, hogy ott van mentőállomás is, mert Jászkisérre a mentő is hamarabb 
kiér, és az egy privát szerencse, hogy az a mentőállomás állami finanszírozású. A maga 
részéről fizetne azért, hogy hamarabb itt legyen a mentő vagy a tűzoltó. A szociális 
bizottságból nem lát úgy rá a kasszára, mint a pénzügyi bizottság, de azt gondolja, hogy 
Jászladánynak szerencséje van abból, hogy közelebbről jön a tűzoltó. Megérti azt is, hogy 
egyszer csak fel fog oszlani, mert nem lesz rá pénz, mert az önkormányzatok nem fognak 
tudni fizetni érte, és az állam megvonja a vállát, mert neki mindegy, mert majd jönnek 
Jászberényből vagy Szolnokról. Kár lesz majd elveszíteni majd ezt a luxus szolgáltatást, de 
nem fognak tudni érte fizetni. Sajnos az utolsó forintokat próbálják ide és oda tologatni. Ha 
tudnának a szociális keretből adni, akkor kétszer ennyit is adnának, de onnan nem lehet. 
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Fizetne ezért, főleg ha a saját háza égne, mert nem mindegy honnan jön a tűzoltó. Nem azért 
nem fizet Jászladány, mert keresztbe akarna tenni a Jászkiséri tűzoltóságnak. Szomorúnak 
találja, hogy nem fognak érte fizetni, mert majd Szolnokról és Jászberényből fog érkezni az 
egység, amikor már a hamut lehet locsolgatni. Nem mindegy, hogy honnan ér ki a mentő és a 
tűzoltó. Eddig jó dolga volt Jászladánynak, szomorú lesz, ha nem lesz meg ez a lehetőség, 
nagyon fogja sajnálni. A maga részéről fizetne érte.  
 
Bertalan László képviselő: elnök úrhoz szeretne szólni. Úgy érezte a szavaiból, hogy a 
testületet okolja, hogy meg akarják szüntetni a Jászkiséri Önkormányzati tűzoltóságot, de szó 
sincs ilyenről. Nem azt mondja a képviselő-testület, hogy nincs rá szükség, hanem azt, hogy 
állami finanszírozású legyen. Ha úgy döntenek, hogy nem tudják támogatni az anyagi fedezet 
miatta tűzoltóságot, akkor is ki kellene egymás mellett úgy állni, hogy a tűzoltóság maradjon 
meg Jászkiséren, de legyen állami finanszírozású. Azt kéri elnök úrtól, hogy ne azt próbálja a 
többi önkormányzatnál tudatosítani, hogy a jászladányi önkormányzat meg akarja szüntetni. 
Nincs ilyenről szó. Szükség van a jászkiséri tűzoltóságra, de nem ebben a formában. Ki 
kellene állni mellettük, hogy maradjanak meg, de az önkormányzat nem tudja ezt támogatni.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: a képviselő társai véleményét tudja erősíteni. Higgye el, hogy 
a testület örülne a legjobban, ha lenne 13 millió forintja pluszban az önkormányzatnak, hogy 
odaadják a tűzoltóságnak. Szívből odaadná mindenki. Járhatatlan utak vannak a településen, 
saját intézményeik, ahol nagyon meg kell fontolni, hogy mire fordítanak pénzt. Szívből 
köszöni a tűzoltóság munkáját, nem a tűzoltóság ellen emelte a kezét, mikor azt mondta a 
testület, hogy nem tudják fizetni a támogatást. 
 
Tóth Imre képviselő: egyetért a pénzügyi bizottság véleményével, hiszen azt a 
tevékenységet, amit a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elvégez, azt Jászberény vagy 
Szolnok helyett végzi el. Ez teljesen így van. Érthetetlen, hogy miért nem ezekhez a 
tűzoltóságokhoz tartozik, és miért nem ezek finanszírozzák ezt a tevékenységet, mert akkor az 
állami rendszerben lehetne benne, és nem a lakosokra lenne ráterhelve. Így most az az érdekes  
helyzet van a jászságban, hogy van 4 olyan település, akik megfinanszírozzák a saját 
tűzoltóságukat, a többi településnek pedig nem kell ezt megfinanszírozni. Jászladány minden 
évben a költségvetés tárgyalásakor azon gondolkodik, hogy van-e olyan tevékenység, ami 
nem kötelező feladat, és lehet, hogy meg kell szüntetni, mert nem lesz rá költségvetési 
fedezet, mert a költségvetésből nem tudják megfinanszírozni a nem kötelező feladatokat, 
akkor egy tűzoltóság támogatására több millió forintot kellene biztosítani, ami állami feladat, 
és az államnak kellene finanszíroznia, mert minden más településen az állam finanszírozza. 
Miért kellene erre az önkormányzatnak költségvetési pénzt fordítana? Miért jó az, hogy egy 
önkormányzati tűzoltóságot kényszeredetten támogatnak, de egy bölcsődét megszüntetnek? 
Nem látja azt, hogy ez a település életében miért lenne jó. Jászladány óriási hátránnyal van a 
környező településekkel szemben. Jászkiséren szinte minden utca aszfalttal borított, 
pormentesített, városias. Jászladány tele van útalapokkal, földutakkal, járhatatlan területekkel. 
Maga részéről sem javasolja, hogy támogassák ezt a rendszert. Legszívesebben azt javasolná, 
hogy lépjen ki Jászladány ebből az önkormányzati tűzoltóságból és tartozzon Jászberényhez 
vagy Szolnokhoz. Elfogadja, hogy Jászberényből 5 perccel később ér ide a tűzoltó egység, 
viszont sokkal nagyobb kapacitással bírnak. Ha a 6 kilométerre lévő Jászalsószentgyörgy meg 
van ezzel elégedve, akkor Jászladány miért ne lenne.  
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: tavasszal hozták ezt a döntést. 
Meg szeretné kérdezni, hogy mit tettek tavasz óta annak érdekében, hogy az állam 
finanszírozóként levegye ezt a terhet az önkormányzat válláról? Még egyszer mondja, 
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jogszabály írja elő a finanszírozást. Több olyan kezdeményezés volt országosan, a 
közigazgatási hivatalból küldött legalább 3 olyan levelet polgármester asszonynak az ország 
különböző részéről, ahol különböző megyék hivatalai megvizsgálták ennek a tűzoltóságnak a 
nem finanszírozásának a jogi helyzetét, és mindegyik esetben azt írta le a közigazgatási 
hivatal vezetője, hogy amennyiben nem támogatja az önkormányzat a tűzoltóság működését, 
akkor törvénysértést követ el. Ez a jogi része. Ezen saját maga, mint tűzoltósághoz kötődő, 
valamikor önkormányzathoz kötődő, mert 22 évig önkormányzatnál dolgozott, volt pénzügyi 
bizottság vezető, volt alpolgármester, akkor is ilyen nehéz volt a gazdasági helyzet, mint 
most. A segíteni akarás volt benne. Feltette azt a kérdést, hogy miért érdeke a településnek 
olyan választás elé kerülni, hogy a bölcsődét szüntesse meg vagy a tűzoltóságot. Amikor a 
saját képviselő társait kellett győzködnie mindig azt mondta, hogy vizsgálják meg azt, hogy 
mi a fontosabb a bölcsőde fenntartás vagy a tűzoltóság működése. A bölcsőde 30 ember 
érdekében működik, aminek a finanszírozását 50%-al kellett kiegészíteni, ami akkor 30 millió 
forintot jelentett, és akkor kértek a tűzoltóság működéséhez 3-4 millió forintot. A tűzoltóság 
minden Jászkiséren élő, és mind a 4 településen élő 21 ezer lakos érdekében dolgozott. Nem 
lehet kisarkítani úgy, hogy csak ezt a 4 települést érinti, mert 60 ilyen önkormányzati 
tűzoltóság működik a törvény által meghatározott keretek között az országban, 524 
településen, 1.100.000 ember védelmében. Mindenhol úgy van, hogy az állami normatíva kb. 
60%-át fedezi a költségeknek, 40%-ot az önkormányzatoknak kell mellé tenni. Ez mindenhol 
legalább ekkora feszültséget okoz, mint itt.  A többi település belátta, hogy nincs más 
lehetőség ahhoz, hogy ne veszítsék el ezt a szolgáltatást, így nehéz anyagi helyzetük ellenére 
bevállalták ezt a terhet. Joggal mondják, hogy Jászladány ezt nem vállalta be. Ez egy 
tényrögzítés, nem bántás. Semmiféle személyes dolog nincs benne, ez a tények megállapítása. 
Tavasz óta mit tett Jászladány annak érdekében, hogy az állam finanszírozóként részt vegyen? 
Ha ez ügyben nem történt semmi, akkor mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy az állam 
finanszírozó legyen, és jövő év tavaszán ne azt kelljen mondani, hogy ráteszik a lakatot a 
tűzoltóságra. Vagy előtte még kimennek tüntetni a tűzoltó autóval, akkor mennek 
felsorakozni, hogy a tűzoltóság működése az itt élő emberek érdeke, amit nem volna szabad 
veszni hagyni. Az ilyen típusú megmozdulásoktól távol tartották magukat országosan is, helyi 
szinten is, mert nem szeretnék ezt az egészet semmi módon politikai térre vinni. Azt szeretnék 
elérni, hogy jogilag a meghatározott feltételeknek meg tudjanak felelni. Az sem helytálló, 
hogy ha Jászberény jön, akkor az sokkal jobb munkát fog  végezni, mert az előírások 
ugyanolyanok, mint a jászberényi tűzoltókkal kapcsolatban. Ugyanolyan képzettséggel 
rendelkeznek, ugyanolyan felszereltségük van. Az összes káresemény 95%-t segítségnyújtás 
nélkül fel tudják számolni, és nem beszélve arról, hogy helyismeret szempontjából is 
előnyben vannak. Mióta elkezdték 15 éve ezt a tűzoltó munkát, azóta az összes tűzoltó ott 
dolgozik. Ők már megismerték a településeket, a helyeket, az utcákat. A különböző 
vészhelyzeteket tapasztalatszerzés szintjén végigjárták, és a helyismeretükkel előnyben 
vannak a kiérkező más egységekkel szemben is. szeretné itt hagyni ezt a kis csomag 
kártyanaptárt, legyenek szívesek eljuttatni oda, ahová gondolják. Ez a tűzoltó autó vásárlásra 
egy felhívás, melyen kérik, hogy mindenki a lehetősége szerint adjon hozzá támogatást. Csak 
mondaná, hogy milyen a jogi helyzet, és a körülmény, amivel naponta küszködnek. Tegnap 
volt Jászberényben, Pócs János országgyűlési képviselő úrnak írtak levelet, hogy kérik a 
tűzoltóautó vásárlás támogatását, mert az államnak ilyen kerete nincsen, és ő megírta, hogy 
fontosnak tartja, és támogatni kívánja a tűzoltó autó vásárlását, és mint magán személy, 
országgyűlési képviselő adott anyagi támogatást, de nem tudott állami forrást szerezni rá. És 
nem tudott állami forrást szerezni a tűzoltóság működéséhez sem azon túl, amit a 
jogszabályok előírnak. Ezek a körülmények, amikkel dolgozniuk kell. 25 éve foglalkozik 
ezzel, a szíve nagyon fájna, ha ez megszűnne. Ez egy európai színvonalú szolgáltatás, amit 
felépítettek nem kevés munkával, nem kevés odaadással, de ha megszűnik, akkor sem tud mit 
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tenni ellene. Annyit tud tenni, hogy az önkormányzatokkal együttműködve a legjobb 
lehetőségek szerint vezényli ezt az egészet. Ha most úgy döntenek, hogy nem támogatják az 
önkormányzati tűzoltóságot, akkor jövő év elején ismét el fog jönni költségvetés 
tárgyalásakor, mert a jogszabályok nem változnak, és akkor már arról kell dönteni, hogy 
megszűnjön-e a tűzoltóság, mert a tartalékokat így, hogy Jászladány nem fizet fel fogják élni. 
Nem lesz mihez nyúlni, és nem fogják tudni fedezni a kiadásokat, ha ugyanez az állapot 
marad fenn és nem lesz bevétel önkormányzati részről.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: senki nem azt akarja, hogy szűnjön meg Jászkiséren a 
tűzoltóság. Azt szeretnék, hogy úgy, mint a mentőszolgálat is, Jászberény fenntartása alá 
tartozzanak, tehát Jászberény igényelje meg azokat a normatívákat, amiket kell. 
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: nincs rá jogi lehetőség.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: Jászladány évek óta nem fizette a kellő hozzájárulást. Mit 
tett a tűzoltóság azért, hogy az állam felé benyújtsák ezt a hiányt? Az adóbevételek nem 
növekednek, a feladatok nem fogynak, a béremelések kapcsán jövőre már nem ennyi 
összegről fognak beszélni, hanem jóval többről.  
 
Tóth Imre képviselő: megérti, amit mondott, hogy a tűzoltóság mennyivel fontosabb, mint a 
bölcsőde, de érez egy kis csúsztatást ebben, mert azt mondja, hogy a bölcsődére kevésbé van 
szükség, mint a tűzoltóságra, mert a tűzoltóság minden lakosra vonatkozóan nyújt 
szolgáltatást, a bölcsőde pedig csak 30 emberre vonatkozóan. Van egy állami tűzoltóság, aki 
mindenkire kötelezően védőszárnyat borít, és mindenféle eseményhez kötelezően kivonul, 
akkor is, ha a jászkiséri tűzoltóság nem fog tudni kivonulni. Nem szeretné azt, hogy a 
jászkiséri tűzoltóság megszűnjön, de azt szeretné, hogy ezt ne a lakosok, ne az 
önkormányzatok tartsák fönn akkor, amikor a többi településen az állam ezt elvégzi. Ez egy 
teljesen irreális dolog, hogy kiemeltek a jászságban 4 települést, Jászladányt nem engedik 
ebből a 4-ből kilépni, mert ezt így eldöntötték, hogy szükség van Jászladányra lakosság 
arányosan, és akkor is fizetnie kell a településnek, ha másoknak nem kell fizetni. Nem érti a 
logikát az állam részéről sem, hogy miért van az, hogy Jászalsószentgyörgynek nem kell 
fizetnie ezért a szolgáltatásért. Jászladánynak nagyon sok fizetni valója van, nem hiányzik, 
hogy még egy állami feladatért is fizetni kelljen. Itt van az ideje, hogy ezt tolmácsolják az 
állam felé. Be kell sorolni Jászberény vagy Szolnok fenntartása alá. Jászberényben miért nem 
kérnek Jászberénytől pénzt? Mert Jászberény önálló tűzoltósággal rendelkezik állami szinten. 
Miért nem csapolják le őket is? Vagy miért nem engedik ki Jászladányt ebből a kötelékből? 
Miért ragaszkodnak hozzá, hogy Jászladány benne legyen ebben a körben, mikor nem fizet? 
Engedjék ki Jászladányt és dolgozzanak 3 településsel.  
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: a döntéshozóknak kellene 
elmondani, amit most vehemensen elmondott. Azt mondja nem tettek semmit? Szívesen 
elküldi polgármester asszonynak és jegyző úrnak azt a levelezést, amelyet évek óta folytat, 
mint országos szövetség elnöke annak érdekében, hogy ezt a dolgot tegyék rendbe. A 
rendbetétel azt jelentené, hogy kezdeményezték azt, hogy úgy, mint az iskolarendszeren belül, 
mindegy hogy állami, egyházi, alapítványi iskola, az állam finanszírozóként azt a 
tevékenységet biztosítja, egyértelműen mondták azt, hogy mondja ki azt, hogy mivel állami 
feladatot látnak el, akkor a rájuk eső részt, ami a működésükhöz kell, az önkormányzatok 
kihagyásával biztosítsa az állam. Ezt nem most kérték, már a 2013. évi katasztrófavédelmi 
törvény megjelenése előtt is ezt az álláspontot képviselték, de sajnos a döntéshozóknál ezt 
nem tudták elérni. Még egyszer kérdezi, hogy mit tesz, vagy mit kíván tenni Jászladány 
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önkormányzata annak érdekében, hogy az állam ráébredjen arra, hogy neki ebben igenis dolga 
van, mert nem fogja tudni a lakosság védelmét másképp itt biztosítani. Arra van lehetőség, 
hogy a köztestületben ne legyenek benne, de a fizetési kötelezettséget, és azt, hogy Jászladány 
települést Jászkisér tűzoltósága védje, nem tudja egyik fél sem megváltoztatni. Nem a 
jászkiséri tűzoltóság találta ki azt, hogy melyik településeket kell védeni, hanem szakmai 
szempontok alapján jogszabály rögzíti az 524 védett település beosztását. Ugyanilyen 
működik Jászárokszálláson is. Jászárokszállás itt a jászságban ugyanolyan helyzetben van, 
mint Jászkisér, ő is a védett településektől igyekszik megszerezni a hiányzó forrást. Többször 
említették Jászalsószentgyörgyöt, hogy nekik miért nem kell fizetni. Náluk úgy áll a helyzet, 
hogy nekik van egy nagyon jól működő önkéntes tűzoltó egyesületük, amit az önkormányzat 
támogat. Most már kötöttek ellátási feladatra kötelezettségvállalást az állami szervekkel így 
havi 170 ezer forintos állami pénzt is kap a tűzoltó egyesület. Ők amennyi óraszámban tudnak 
készenlétet vállalni, riaszthatóak az állami egységek által is olyan káreseményhez, ami nem 
feltétlen igényli a Jászberényiek kivonulását, akkor a Jászalsószentgyörgyi tűzoltók önállóan 
elvégzik, és Jászberény akkor nem vonul ki oda. Megérti, hogy az önkormányzatok nehéz 
helyzetben vannak, de ezen, mint tűzoltóság vezető nem tud változtatni. A képviselő-
testületnek kell azt elérni, hogy az állam ezt a terhet vegye le az önkormányzat válláról. 
Amikor legutóbb közgyűlésük volt, melyen polgármester asszony is ott volt, meghívta a 
megyei katasztrófavédelmi igazgatóság igazgatóját, a polgármesterekkel beszélt erről, és azt 
mondta ő is, hogy az állami döntéshozók, a jogszabály alkotók kezében van az a lehetőség, 
hogy ezen a helyzeten, ami most van, változtassanak. Ők is látják, hogy ez így nem jó, tettek 
kezdeményezést, hogy változzon meg, de nem tudták elérni. Addig, amíg a jogszabály ilyen, 
addig, amíg a működés feltételeit ez határozza meg, addig ahhoz kell alkalmazkodni. 
 
Bertalan László képviselő: többször elhangzott az a kérdés, hogy Jászladány mit tett. A 
képviselők személy szerint semmit, de elnök úr is nagyon jól tudja, hogy polgármester 
asszony mit tett. Nem szeretne a szócsöve lenni, mert most nincs itt, pedig biztosan 
elmondaná. Ne gerjessze a hangulatot, mert nagyon jó tudja elnök úr is, hogy polgármester 
asszony megtette a lépéseket országgyűlési képviselő úr irányába és támogatásáról 
biztosította. És még a megyei közgyűlés elnöksége is arról, hogy ezt a jogszabályi változást 
vigyék végig. De ezt elnök úr nagyon jól tudja.  
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: nem tudott elérni eredményt.  
 
Bertalan László képviselő: elnök úr az évek alatt ért el valamit? Most 3 hónap alatt várja a 
megoldást? Mondja ki a jászkiséri tűzoltóság, hogy nem tud működni, és akkor majd 
meglátják, hogy mi lesz.  
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: 25 éves munkát dobjon ki az 
ablakon? Nem fogja kimondani. A végsőkig foggal-körömmel harcolni fog, hogy ez a 
szolgáltatás a lakosság érdekében megmaradjon. El van indítva a folyamat, de nem kellene 
abba belemenni, hogy közben a tűzoltóságnak vége legyen. 
 
Bertalan László képviselő: tartozzon a Jászberényihez vagy a Szolnokihoz, és működjön 
úgy. Mindegy, hogy a tűzoltóságnak mi a neve, oldja meg az állam a finanszírozást. Nem a 
jászkiséri tűzoltóság és a jászkiséri dolgozók ellen vannak, mint ahogyan elnök úr ezt sok 
helyen hangoztatja. Polgármester asszony már tárgyalt ez ügyben, kéri, hogy ne gerjessze a 
hangulatot, mert lehet ezt még fokozni, de nem lesz vele megoldást.  
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Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: hajlandó a testület hozni egy 
olyan döntést, hogy a jászkiséri tűzoltóság ne vonuljon Jászladányra, hanem jöjjön ide a 
jászberényi egység? Ezt a döntést meghozzák, mivel nem tudják finanszírozni a tűzoltóságot, 
és addig, míg a jogszabály nem változik ez így legyen? 
 
Bertalan László képviselő: senki nem mondta, hogy ez így legyen. 
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: ha nem lesz több állami forrás, 
akkor a testület ezzel a döntéssel azt is kimondja, hogy a jászkiséri tűzoltóság szűnjön meg.  
 
Bertalan László képviselő: az a baj, hogy elnök úr kiforgatja a képviselők szavait.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ezt senki nem mondja. Ha elnök úr már 10 évvel ezelőtt 
látta ezt, és próbálta a jogszabályi változásokat átvinni, akkor látnia kellett, hogy a települések 
egyre nehezebb helyzetben vannak a fizető hajlandóságuk egyre nehezebb.  Jászladány nem 
tud fizetni, de nem mondta senki, hogy szeretnék, ha megszűnne a jászkiséri tűzoltóság. Ha 
beperelik az önkormányzatot, akkor állnak a per elé. Akkor majd valamilyen rendkívüli 
támogatás formájában ezt megpróbálják megigényelni.  
 
Tóth Imre képviselő: még az a lehetőség áll fenn, hogy a fizetésképtelenség miatt az állam 
meghallja az önkormányzati tűzoltóságok segélykiáltását, és végre rendezik azt a jogszabályi 
hátteret, amit elnök úr az országos pozíciójából még kezdeményezni sem tudott, hogy 
foglalkozzon vele az állam. Egy olyan országos szervezetnek a tagja, aki letehetné az állam 
asztalára a problémát, és elmondhatná, hogy ez a kérdés nincs rendezve ebben az országban. 
Nem rendezett kérdés az, amelyben az egyes településeknek fizetni kell a szolgáltatásért, míg 
más településeknek nem kell fizetni. Ez nem rendezett helyzet. Elmondta, hogy azért nem 
perelik be Jászladányt, mert a per több évig elhúzódhat, és a tűzoltóság nem fog tudni több 
évig már működni. Ezért kellene tenni az országos szervekkel összefogva valamit. Nem az 
önkormányzatot kellene fenyegetni, hanem el kellene indítani a folyamatot, melyben támpont 
lenne, hogy Jászladány nem tud fizetni, mert nincsen rá anyagi lehetősége. Azon a fórumon, 
amelyen elnök úr megfordul, ott kezdeményezze a törvény módosítását.  
 
Balog László a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság elnöke: elnézést kér, ha kissé vehemens 
volt, azt nem érezte, hogy fenyegetőzött volna, ha ilyen történt, akkor elnézést kér, mert nem 
volt ilyen szándéka. Sajnos, ahogyan polgármester asszony sem, így saját maga sem tudott 
országgyűlési képviselő úrral eredményeket elérni. A feladatokat az érvényes jogszabályi 
keretek között kell végezniük. Amíg a jogszabály nem módosul, addig nem tudnak 
változtatni, nem tudnak lemondani olyan forrásról, melyet a jogszabály számukra biztosít. 
Megérti, ha a döntésüket fenntartják, erről tájékozatni fogja a tűzoltóságot felügyelő, és 
szakmailag ellenőrző szerveket, beleértve a megyei katasztrófavédelmi igazgatóság 
igazgatóját is. Egy dologtól fél, hogy nem biztos, hogy a tűzoltók kibírják addig, míg ez a 
dolog rendezhető lesz.  Ha összeomlik, akkor helyette viszont nem marad semmi. Illetve az 
marad amit már említett, hogy Jászberény vagy Szolnok majd akkor érkezik a településre, ha 
tud.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi bizottság 
javaslatával, miszerint továbbra sem tudja támogatni az önkormányzat a Jászkiséri 
Önkormányzati Tűzoltóságot? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
83/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság támogatásáról szóló döntés felülvizsgálatára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete felülvizsgálata a 
634/2021. (II. 24.) számú polgármesteri határozatot, és a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2021. évben továbbra sem támogatja 
a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóságot, tekintettel az önkormányzat szűkös anyagi 
helyzetére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot mindenki 
megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a második költségvetés módosításra kerülne sor, 
amelyben a kormányzati szintű módosítások kerülnek átvezetésre. Az előterjesztésben fel 
vannak sorolva, hogy milyen pályázatokat nyert az önkormányzat, melyek a bevételi és 
kiadási oldalon is szerepelnek. A változás 101.679.125,- forintot fog jelenteni bevételi és 
kiadási oldalon egyaránt. Amennyiben jóváhagyja a képviselő-testület, úgy a költségvetés 
főösszege 2.051.033.535,- forintra módosul. Amennyiben kérdés merül föl szívesen áll 
rendelkezésre. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolja az előirányzat módosítást az előterjesztés szerint, mely alapján a 
költségvetés főösszege 2.051.033.535,- forintra módosul. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság javaslatára 
a költségvetési előirányzatok módosítását? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
84/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 

Az önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítását az előterjesztés 
szerinti tartalommal, amely alapján a bevételi és kiadási főösszeg 2.051.033.535,- 
forintra módosul. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot mindenki 
megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az előző napirendi pontnál elfogadott előirányzat 
módosítások kerülnek átvezetésre a költségvetési rendeletben.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolja rendeletmódosítást az előterjesztés szerint. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi bizottság 
javaslatára a rendeletmódosítást? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 6 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 
15/2021. (X. 4.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló  
3/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról  

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
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4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató az önkormányzat 2021. I. félévi költségvetésének helyzetéről  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot mindenki 
megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a munkaterv tartalmazza a költségvetés első félévéről 
szóló tájékozató megtárgyalását. Az előterjesztésben szerepel, hogy az első félévben milyen 
bevételek és kiadások teljesültek a módosított előirányzathoz képeset. A bevételek 50%-ra, a 
kiadások 46%-ra teljesültek önkormányzati szinten. Az előterjesztés tartalmazza, hogy egyes 
bevételi és kiadási sorok milyen százalékban teljesültek, az intézményekre külön is kitértek. 
Próbálta pár mondattal kitérni azokra, ahol nagyobb eltérések láthatóak, de leginkább 
megtakarításokról lehet beszámolni. Amennyiben kérdés van szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a 2021. I. félévi 
helyzetéről szóló tájékoztatót elfogadásra javasolja a pénzügyi bizottság.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki fogadja el az írásos anyagot, illetve a 
pénzügyi bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
85/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
Az önkormányzat költségvetésének 2021. I. félévi helyzetéről szóló tájékoztató 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az önkormányzat 
költségvetésének 2021. I. félévi helyzetéről szóló tájékoztatót az előterjesztés szerint. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a szünidei étkeztetés tapasztalatairól 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a szünidei étkeztetés tapasztalatairól szóló írásos 
beszámolót mindenki megkapta, átadja a szót Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezetőnek 
egy rövid összefoglalóra. 
 
Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető: a gyermekvédelmi törvény 21/C. §-a rendelkezik 
a szünidei gyermekétkeztetésről, miszerint a települési önkormányzatnak a nyári szünidőben 
legalább 43 munkanapon keresztül szükséges biztosítani a napi 1 étkezést a rászoruló 
gyermekeknek kérelemre. A rászoruló gyermekek a hátrányos helyzetű és a halmozottan 
hátrányos helyzetű gyermekek. Az önkormányzat nem 43 napon keresztül, hanem június 16-
tól augusztus 31-ig, tehát 54 munkanapon keresztül, a szünidő minden munkanapjára 
biztosította a szünidei étkeztetést, így összesen 8818 adag ebéd került kiosztásra. Úgy 
gondolja az önkormányzat maximálisan eleget tett a törvényi kötelezettségének. Minden 
rászorult, aki igényelte megkapta ezt az étkezést. Úgy gondolja, hogy semmi probléma nem 
merült föl. Szeretné megköszönni a Hód Kft. ügyvezetőjének, Tóth Imrének a segítségét, 
mellyel nagyban hozzájárult a szünidei étkeztetés zökkenőmentes lebonyolításához.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja 
elfogadásra a szünidei étkeztetés tapasztalatairól szóló beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
86/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A szünidei étkeztetés tapasztalatairól szóló beszámoló elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a szünidei étkeztetés 
tapasztalatairól készült beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi munkájáról, 
különös tekintettel a társadalmi felzárkózás elősegítésére 
Előadó: Lólé Gyula JRNÖ elnök, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, megkérdezi Lólé 
Gyula elnököt, hogy kívánja-e az írásos anyagot kiegészíteni? 
 
Lólé Gyula JRNÖ elnöke: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre szívesen 
válaszol. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: az ügyrendi bizottság 
elfogadásra javasolja a beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
87/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi munkájáról szóló beszámoló 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés 
szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
  é r t e s ü l n e k .  
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7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a polgármester és a jegyző két ülés között átruházott hatáskörben hozott 
döntéseiről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, megkérdezi Lovász 
Imre jegyzőt, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni? 
 
Lovász Imre jegyző: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az írásos anyagban 
szereplő tájékoztatót az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
88/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A polgármester és a jegyző 2021. augusztus 11. – 2021. szeptember 22. közötti 
időszakban átruházott hatáskörében hozott döntéseiről szóló tájékoztató elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a polgármester 
és a jegyző 2021. augusztus 11. – 2021. szeptember 22. közötti időszakban átruházott 
hatáskörében hozott döntéseiről készült tájékoztatót az alábbiak szerint:  
 
Polgármester: 
 

Ügy típusa Határozatok 
száma 

temetési költségekhez nyújtott települési támogatásról 5 

gyógyászati segédeszköz költségéhez nyújtott települési 
támogatásról 

5 

eseti támogatásról 20 

a gyermekétkeztetéshez nyújtott települési támogatásról 23 

élelmiszercsomag formájában nyújtott települési támogatásról 7 

gyógyszerkiadások viseléséhez nyújtott települési támogatásról 184 

Iskoláztatáshoz nyújtott települési támogatásról 41 

Összesen: 285 
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Jegyző: 
Ügy típusa Határozatok 

száma 
A lakhatáshoz kapcsolódó kiadások viseléséhez nyújtott települési 
támogatásról 

56 

Összesen: 56 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2022. 
évi pályázati fordulójához történő csatlakozásra, valamint az ösztöndíjpályázat 
elbírálási szempontjainak meghatározására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot mindenki 
megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: az önkormányzat minden évben pályázik az Emberi Erőforrások 
Minisztériuma és az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő által kiírt Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatra. Idei évben is eljött az ideje, hogy lehet erre 
pályázni. Amennyiben úgy dönt a képviselő-testület, hogy csatlakozni kíván, akkor szükséges 
meghatározni még az elbírálás szempontjait is, hogy ki az aki jogosult lesz arra, hogy 
megfeleljen a pályázatban, illetve maximálisan 5.000,- forint/fő/hó támogatásban lehet 
részesíteni a nyertes pályázókat majd. A pályázók támogatása úgy áll össze, hogy egyrészt az 
önkormányzat által nyújtott támogatást, másrészt központi költségvetésből, harmadrészt pedig 
a megyei önkormányzat is dönthet úgy, hogy támogatásban részesíti a nyertes pályázókat. A 
határozati javaslat tartalmazza a határidőket és a feladatokat. Amennyiben kérdés merül föl, 
szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
2022. évi pályázati fordulóhoz történő csatlakozást, valamint javasolják az elbírálási 
szempontokat az előterjesztés szerint figyelembe venni. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
szintén javasolja a 2022. évi pályázati fordulóhoz történő csatlakozást, valamint az elmúlt 
évhez hasonlóan javasolják az 5.000,- forint/fő/hó összegben megállapítani a támogatást. 
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Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a két bizottság javaslatára 
az ösztöndíjpályázat 2022. évi fordulójához való csatlakozással? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
89/2021. (IX. 30.) sz. határozata 

A Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat 2022. évi fordulójára való 
csatlakozásról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság és a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára 
figyelemmel csatlakozni kíván az Emberi Erőforrások Minisztériuma és az Emberi 
Erőforrás Támogatáskezelő (a továbbiakban: Támogatáskezelő) által kiírt „BURSA 
HUNGARICA FELSŐOKTATÁSI ÖNKORMÁNYZATI ÖSZTÖNDÍJPÁLYÁZAT 
2022” évi fordulójához a csatlakozó önkormányzatok számára elkészített Általános 
Szerződési Feltételek – Eljárásrend – és a települési önkormányzatok számára 
elkészített a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerről szóló 
Tájékoztató csomag alapján.  
 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy az önkormányzat csatlakozási 
szándékát rögzítse a Támogatáskezelő által üzemeltetett elektronikus pályázatkezelő 
rendszerben (a továbbiakban: EPER-Bursa rendszer) és az onnan kinyomtatott 
Csatlakozási nyilatkozatot (1. sz. melléklet) egy eredeti példányban, a polgármester 
vagy a jegyző által aláírva és pecséttel ellátva jutassa vissza a Támogatáskezelő 
részére. 
 
Felelős:   Igazgatási osztály 
Határidő:  2021. október 1. 
 
A Képviselő testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy az EPER-Bursa 
rendszer 1. sz. mellékletét képező Csatlakozási nyilatkozatot aláírja. 
 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
Határidő: 2021. október 1. 
 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy – Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat Ösztöndíjpályázat 2022. évi fordulójának résztvevőjévé válását 
követően – az „A” és „B” típusú pályázatokat kiírja. 
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2021. október 5. 
 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy a pályázati kiírást követően 
beérkezett pályázatokat érkeztesse, ellenőrizze és az Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottság, mint döntéshozó elé terjessze, majd a döntések meghozatalát követően az 
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EPER-Bursa rendszerben érkeztesse, ellenőrizze és az elbírált pályázatokat a bírálati 
döntésekkel együtt a rendszerben rögzítse.  
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2021. december 6. 

 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy a támogatott és a nem 
támogatott, valamint a bírálatból formai okból kizárt pályázók eredeti döntési listáit a 
kötelező mellékletekkel együtt juttassa el a Támogatáskezelő részére. 
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2021. december 7. 
 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy a polgármesteri hivatal 
hirdetőtábláján és a helyben szokásos módon – honlap, újság – nyilvánosságra hozza a 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat keretében nyújtott 
támogatások összesített adatait, továbbá az EPER-Bursa rendszeren keresztül 
elektronikusan, vagy postai úton, írásban értesítse a pályázókat a döntésről, valamint a 
döntés indoklásáról. 
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2021. december 8. 
 
A Képviselő testület felkéri a pénzügyi osztályt, hogy átutalja a tanulmányi félévre eső 
– 5 havi – önkormányzati támogatási összegeket a Támogatáskezelő számlaszámára, 
ösztöndíj típusonkénti bontásban. 
 
Felelős:  Pénzügyi osztály 
Határidő:  2022. január 31. és 2022. augusztus 31. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Támogatáskezelő 1054 Budapest, Báthory u. 10. 
 3./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi bizottság 
javaslatára az elbírálási szempontrendszer elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
90/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat elbírálási szempontjainak 
meghatározása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság részére a Bursa Hungarica ösztöndíjpályázat pályázati elbírálás 
szempontjaiként az alábbiak figyelembevételét határozza meg: 
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Szociális rászorultságként az alábbiak vehetők figyelembe:  
-  árva vagy félárva, 
-  gyermeket nevel, (családi pótlékra jogosult),  
-  valamilyen tartós betegségben szenved, rokkant, vagy a családban folyamatos 

ellátást igénylő beteg vagy rokkant van, 
-   állami nevelésben részesül, 
-   az eltartója/szülője háztartásában az eltartottak száma 3 vagy annál több,  
-   eltartója/szülője egyedül neveli a gyermeket,  
-   eltartója/szülője, vagy a háztartás más nagykorú tagja munkanélküli, vagy 

öregségi nyugdíjban részesül, 
-   halmozottan hátrányos helyzetű, 
-  hátrányos helyzetű. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi bizottság 
javaslatára az 5.000,- forint/hó/fő támogatási összeggel? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
91/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A 2022. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat támogatási mértékének 
meghatározásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a 2022. évi Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat támogatási mértékét 5.000.- forint/hó/támogatott 
összegben állapítja meg. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ alapító okiratának módosítására  
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az Ozoróczky Mária Szociális Központ alapító okiratának 
módosításáról szóló írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: azért van szükség az alapító okirat módosítására, mert befejeződött az 
alapszolgáltató központ pályázat, mely alapján két különálló ingatlan össze lett vonva egy 
helyrajzi szám, illetve egy cím alá, így mostantól a szociális alapszolgáltató központ illetve a 
családsegítő épülete 1 cím alatt található. A címet szükséges átvezetni az alapító okiraton, 
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mely alapján kéri a tisztelt képviselő-testületet, hogy döntsön az alapító okirat módosításának 
elfogadásáról, valamint az egységes szerkezetbe foglalt alapító okirat elfogadásáról.  

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
módosító és az egységes szerkezetű alapító okirat elfogadását.  

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a módosító okiratot az 
előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
92/2021. (IX. 30.) sz. határozata 

Az Ozoróczky Mária Szociális Központ alapító okiratának módosítása 

Módosító okirat 

Az Ozoróczky Mária Szociális Központ a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete által 2021. május 13. napján kiadott, 242-14/2021.számú alapító 
okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a alapján –   
92/2021. (IX. 30.) sz. Képviselő-testületi határozatra figyelemmel – a következők 
szerint módosítom: 
 

1. Az alapító okirat 1.2.2. pontjában foglalt szövegrész helyébe a következő 

rendelkezés lép: 

„1.2.2. telephelyei: 

 telephely megnevezése telephely címe 

1 I.   számú telephely 5055 Jászladány Kossuth Lajos utca 116. 

2 II.  számú telephely 5055 Jászladány Petőfi Sándor utca 4/B 
„ 
 
Jelen módosító okiratot a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjától kell 
alkalmazni. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki fogadja el az egységes szerkezetű 
alapító okiratot az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
93/2021. (IX. 30.) sz. határozata 

Az Ozoróczky Mária Szociális Központ módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
alapító okirata 

Alapító okirat 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalva 

Az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a alapján az Ozoróczky 
Mária Szociális Központ alapító okiratát a következők szerint adom ki: 

1. A költségvetési szerv 
megnevezése, székhelye, telephelye 

1.1. A költségvetési szerv 

1.1.1. megnevezése: Ozoróczky Mária Szociális Központ 

1.2. A költségvetési szerv 

1.2.1. székhelye: 5055 Jászladány Kossuth Lajos utca 106. 

1.2.2. telephelyei: 

 
telephely 
megnevezése 

telephely címe 

1 I. számú telephely 5055 Jászladány Kossuth Lajos utca 116. 

2 II. számú telephely 5055 Jászladány Petőfi Sándor utca 4/B 

2. A költségvetési szerv 
alapításával összefüggő rendelkezések 

2.1. A költségvetési szerv alapításának dátuma: 1987. július 30. 

2.2. A költségvetési szerv alapítására, átalakítására, megszüntetésére jogosult szerv 

2.2.1. megnevezése: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

2.2.2. székhelye: 5055 Jászladány Hősök tere 6. 

2.3. A költségvetési szerv jogelőd költségvetési szervének 

 megnevezése székhelye 

1 
Szociális és Gyermekvédelmi 
Szolgáltató Központ 

5055 Jászladány, Kossuth Lajos utca 
116. 
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3. A költségvetési szerv irányítása 

3.1. A költségvetési szerv irányító szervének 

3.1.1. megnevezése: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

3.1.2. székhelye: 5055 Jászladány Hősök tere 6. 

3.2. A költségvetési szerv fenntartójának 

3.2.1.  megnevezése: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

3.2.2. székhelye: 5055 Jászladány Hősök tere 6. 

4. A költségvetési szerv tevékenysége 

4.1. A költségvetési szerv közfeladata: a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 57. § (1) bekezdés c), d), j) valamint a 62. §, 
63.§, 65/F. § szerinti alapszolgáltatások keretében az étkeztetés, házi segítségnyújtás, 
nappali ellátás, továbbá az 57. § (2) bekezdés a) pontban, valamint a 67. § és a 68. § 
szerinti bentlakásos ápolást, gondozást nyújtó idősek otthoni ellátása. 

4.2. A költségvetési szerv főtevékenységének államháztartási szakágazati 
besorolása: 

 szakágazat száma szakágazat megnevezése 

1 873000 Idősek, fogyatékosok bentlakásos ellátása 

4.3. A költségvetési szerv alaptevékenysége:  

Az intézményben a gondozási szükséglettel rendelkező, az öregségi nyugdíjkorhatárt 
betöltött személyek ápolása és gondozása, valamint külön jogszabályban 
meghatározott szerv által a demenciai körébe tartozó középsúlyos vagy súlyos 
kórképet megállapított személyek ápolása, gondozása történik, akiknek állapota 
rendszeres fekvőbeteg- gyógyintézeti kezelést nem igényel, valamint az olyan 18. 
életévét betöltött, gondozási szükséglettel rendelkező személyek ápolása, gondozása, 
akik betegségük miatt önmagukról gondoskodni nem tudnak. 

4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció szerinti 
megjelölése: 

 kormányzati funkciószám kormányzati funkció megnevezése 

1 102023 Időskorúak tartós bentlakásos ellátása 

2 102024 Demens betegek tartós bentlakásos ellátása 

3 102031 Idősek nappali ellátása 

4 102032 Demens betegek nappali ellátása 

5 107051 Szociális étkeztetés szociális konyhán 

6 107052 Házi segítségnyújtás 

4.5. A költségvetési szerv illetékessége, működési területe:  
Jász-Nagykun-Szolnok Megye közigazgatási területe szakosított ellátás tekintetében 
Jászladány Nagyközség közigazgatási területe alapellátás tekintetében 
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5. A költségvetési szerv szervezete és működése 

5.1. A költségvetési szerv vezetőjének megbízási rendje: 
A költségvetési szerv vezetőjét a Képviselő-testület a közalkalmazottak jogállásról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/B § (1) bekezdése és a 23. § (1) bekezdésében 
foglaltak alapján a képesítési követelményeknek megfelelően határozott időre, 
legfeljebb öt évig terjedő időszakra nevezi ki, illetve menti fel, egyidejűleg megbízza a 
257/2000. (XII. 26.) Kormányrendelet 3. § (3) bekezdésében és a 3/A §-ában 
megállapított feltételek teljesülése esetén a költségvetési szerv magasabb vezetői 
feladatainak ellátására. A vezetői megbízás nyilvános pályázat útján tölthető be.  Az 
egyéb munkáltatói jogokat a polgármester gyakorolja. 

5.2. A költségvetési szervnél alkalmazásban álló személyek jogviszonya: 

 
foglalkoztatási 
jogviszony 

jogviszonyt szabályozó jogszabály 

1 
közalkalmazotti 
jogviszony 

a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. 
évi XXXIII.  törvény 

2 munkaviszony 
a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi 
I. törvény 

3 megbízási jogviszony 
a polgári törvénykönyvről szóló 2013. évi 
V. törvény 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon nyilvántartott 
„Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” címmel támogatást nyert 
pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást lefolytató cég kiválasztására 
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, mely tartalmazza a 
határozati javaslatot is. A beszerzési eljárásnál mindig a legkedvezőbb árajánlatot szükséges 
kiválasztani, mely jelen esetben a Közbesz Magister Kft. ajánlata bruttó 1.905.000,- Ft 
értékben. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más 
javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki fogadja el az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat szerint a Közbesz Magister Kft. ajánlatát?  
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
94/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
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A TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámú „Jászladány nagyközség csapadékvíz 
elvezetés IV. ütem” című pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást lefolytató cég 
kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP–2.1.3-16-JN1-
2021-00016 azonosítószámú, „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. 
ütem” című pályázat keretében közbeszerzési eljárások lefolytatására a Közbesz 
Magister Kft. (5243 Tiszaderzs, Őrház 6/3.) árajánlatát fogadja el bruttó 1.905.000,- Ft 
értékben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős:  polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Közbesz Magister Kft. 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon nyilvántartott 
„Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” címmel támogatást nyert 
pályázat megvalósításához kapcsolódó marketing, kommunikációs szolgáltatások 
(szemléletformálás) tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, mely tartalmazza a 
határozati javaslatot is. A legkedvezőbb ajánlatot adó jelen esetben a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ajánlata bruttó 1.905.000,- Ft értékben.  
Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
95/2021. (IX. 30.) sz. határozata 

A TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámú „Jászladány nagyközség csapadékvíz 
elvezetés IV. ütem” című pályázat megvalósításához kapcsolódó marketing, 
kommunikációs szolgáltatások (szemléletformálás) tevékenység ellátására szolgáltató 
kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP–2.1.3-16-JN1-
2021-00016 azonosítószámú, „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. 
ütem” című pályázat megvalósításhoz kapcsolódó marketing, kommunikációs 
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szolgáltatások (szemléletformálás) tevékenység ellátása tárgyában a Jász-Nagykun-
Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. (5000 Szolnok, Kossuth 
Lajos út 2.) árajánlatát fogadja el bruttó 1.905.000,- Ft értékben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 
 

 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit 

Kft. 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 

1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon nyilvántartott 
„Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” címmel támogatást nyert 
pályázat projektmenedzsment tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, mely tartalmazza a 
határozati javaslatot is. A legkedvezőbb ajánlatot adó jelen esetben a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ajánlata bruttó 6.350.000,- Ft értékben.  
Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
96/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámú „Jászladány nagyközség csapadékvíz 
elvezetés IV. ütem” című pályázat keretében projektmenedzsment tevékenység 
ellátására szolgáltató kiválasztása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP–2.1.3-16-JN1-
2021-00016 azonosítószámú, „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. 
ütem” című pályázat keretében projektmenedzsment tevékenység ellátása tárgyában a 
Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. (5000 
Szolnok, Kossuth Lajos út 2.) árajánlatát fogadja el bruttó 6.350.000,- Ft értékben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 
 

 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit 

Kft. 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon nyilvántartott 
„Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” címmel támogatást nyert 
pályázat kötelező tájékoztatás és nyilvánosság biztosítása tevékenység ellátására 
szolgáltató kiválasztása 
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, mely tartalmazza a 
határozati javaslatot is. A legkedvezőbb ajánlatot adó jelen esetben a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ajánlata bruttó 165.100,- Ft értékben.  
Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
97/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámú „Jászladány nagyközség csapadékvíz 
elvezetés IV. ütem” című pályázat keretében kötelező tájékoztatás és nyilvánosság 
biztosítása tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP–2.1.3-16-JN1-
2021-00016 azonosítószámú, „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. 
ütem” című pályázat kapcsán kötelező tájékoztatás és nyilvánosság biztosítása 
tevékenység ellátása tárgyában a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési 
Ügynökség Nonprofit Kft. (5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 2.) árajánlatát fogadja el 
bruttó 165.100,- Ft értékben. Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből 
biztosítja, egyben megbízza a polgármestert a szerződés aláírására. 
 

 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit 

Kft. 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámon nyilvántartott 
„Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. ütem” címmel támogatást nyer 
pályázat kapcsán műszaki ellenőri feladatok ellátására szolgáltató kiválasztására  
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, mely tartalmazza a 
határozati javaslatot is. A legkedvezőbb ajánlatot adó jelen esetben a KSK Mérnöki Kft.  
ajánlata bruttó 4.495.800,- Ft értékben.  Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a KSK Mérnöki Kft. 
ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
98/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámú „Jászladány nagyközség csapadékvíz 
elvezetés IV. ütem” című pályázat keretében műszaki ellenőri feladatok ellátására 
szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP–2.1.3-16-JN1-
2021-00016 azonosítószámú, „Jászladány nagyközség csapadékvíz elvezetés IV. 
ütem” című pályázat kapcsán műszaki ellenőri feladatok tevékenység ellátása 
tárgyában a KSK Mérnöki Kft. (5000 Szolnok, Tiszaliget 9688/4 hrsz.) árajánlatát 
fogadja el bruttó 4.495.800,- Ft értékben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 
 

 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ KSK Mérnöki Kft. 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-000035 azonosítószámon nyilvántartott „Komplex 
telepprogram Jászladányon II” címmel támogatást nyert projektben Csillag Pont 
szolgáltatásaihoz szükséges eszközök – bútorzat - beszerzésére 
Előadó: Nyitrainé Kiss Katalin szakmai vezető, 
 Kun Mariann ügyintéző 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta. A Csillag Pont 
szolgáltatásaihoz szükséges eszközök – bútorzat - beszerzése tárgyában a Mindenhez is Kft. 
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adta a legkedvezőbb árajánlatot bruttó 873.095,- Ft értékben. Megkérdezi a képviselőket, 
hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a Mindenhez is Kft. 
ajánlatát az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
99/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.6.2-16-2017-000035 azonosítószámon nyilvántartott „Komplex 
telepprogram Jászladányon II” címmel támogatást nyert projektben Csillag Pont 
szolgáltatásaihoz szükséges eszközök – bútorzat – beszerzésére cég kiválasztására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-1.6.2-16-2017-
00035 azonosítószámú „Komplex telepprogram Jászladányon II” című projekt 
keretében a Csillag Pont szolgáltatásaihoz szükséges eszközök – bútorzat - beszerzése 
tárgyában a Mindenhez is Kft. (5130 Jászapáti Beöthy István utca 25.) ajánlatát 
fogadja el bruttó 873.095,- Ft értékben. 
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, valamint 
felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a szerződés megkötésére.  
A szerződésben a bútor leszállítási határideje: 2021. október 31. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Mindenhez is Kft. 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére digitális szobák kialakításának 
engedélyezésére 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót 
Lajosné Kiss Klára intézményvetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: ahogyan az előterjesztésben is szerepel, a kor elvárása, 
hogy az IKT eszköz használat megjelenjen a nevelésben, oktatásban is. A mai gyerekeknek ez 
már nem idegen, és úgy gondolták, hogy az óvoda költségvetésének a terhére mindkét 
intézményben egy olyan digitális szobát rendeznének be, melyek a gyerekek ismeretnyújtását 
egy kicsit más oldalról segítené. Mikro csoportos formában, az egyéni képességek 
figyelembevételével tudnák őket fejleszteni. 
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Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja digitális szobák engedélyezését, valamint javasolják a legkedvezőbb ajánlatot nyújtó 
Vodafone Magyarország Zrt. ajánlatának elfogadását. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a Vodafone ajánlatának 
elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
100/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére digitális szobák kialakításának engedélyezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel engedélyezi a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde kérelmére 2 db digitális szoba kialakítását. Képviselő-testület a beérkezett 
három árajánlat közül a legkedvezőbb, a Vodafone Magyarország Zrt. ajánlatát 
fogadja el 7.094.500,- forint + Áfa összegben, az intézmény költségvetésének terhére. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére nyílászárók cseréjének 
engedélyezésére 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót 
Lajosné Kiss Klára intézményvetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a Rákóczi úti óvodáról van szó, 5 év elteltével már 
hozzá lehet nyúlni, és a tornaszoba üvegtéglával lett ellátva, mert a telekegyesítésre később 
került sor. A tornaszoba szellőztetése, friss levegővel történő ellátása a gyerekek mozgásos 
tevékenysége során lehetetlen volt. A pályázat fenntartási kötelezettsége lejárt, ezért azt 
gondolták, hogy ez a nyílászáró csere most aktuálissá vált. Továbbá a régi részen a felújítás 
során 3 db nyílászáró, 2 db ablak, illetve 1 db ajtó nem került kicserélésre. Ezek régi fa 
ablakok és ajtó. Az ajtón keresztül történik az étel bevitele az intézménybe, ami sokszor 
nehézséget jelent, így most olyan méretű ajtóra cserélnék ki, ami ezt megkönnyítené.  
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Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
nyílászáról cseréjének engedélyezését az intézmény költségvetésének terhére.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a nyílászárók cseréjének 
engedélyezésével? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
101/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére nyílászárók cseréjének engedélyezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára engedélyezi a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 
kérelmére az intézmény Rákóczi u. 10. szám alatti telephelyén 5 db ablak és 1 db ajtó 
cseréjét 866.000,- forint összegben az intézmény költségvetésének terhére.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére mosógép beszerzés engedélyezésére 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót 
Lajosné Kiss Klára intézményvetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: az intézmény végzi a gyerekek által használt textíliák 
– törölközők, terítők, ágyneműk, plédek, lepedők – mosását. Eddig mindig háztartási 
mosógépeket szereztek be, most úgy gondolták, hogy ha az intézmény anyagi lehetőségei 
engedik, akkor egy olyan mosógépet szeretnének beszerezni, ami a háztartási mosógéppel 
ellentétben napi 5-szöri mosás mellett is hosszú távú működést ígér. A háztartási mosógépek, 
amiket eddig használtak 2-3 évig működtek. Erre 20 éves garancia ígéretet kaptak 
karbantartás, és megfelelő szervizelés mellett.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
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Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja a mosógép beszerzés engedélyezését az intézmény költségvetésének terhére.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi bizottság 
javaslatára a mosógép beszerzésének engedélyezésével? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
102/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére mosógép beszerzés engedélyezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára engedélyezi a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 
kérelmére mosógép beszerzését. Képviselő-testület a beérkezett árajánlatok közül a 
legkedvezőbb, a Miele Kft. ajánlatát fogadja el kiszállítással és üzembe helyezéssel, 
összesen nettó 808.115,- forint összegben, az intézmény költségvetésének terhére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 229/2020. 
(IX. 24.) számú határozata, valamint Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Polgármesterének 1090/2020. (XII. 29.) számú határozata kiegészítésére, Jászladány 
Nagyközség Településrendezési Eszközeinek módosításához kapcsolódóan 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Dankó Zoltán főépítész, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot mindenki 
megkapta. Átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület tavalyi évben döntött arról, hogy a T-Plasztik Kft. 
kérelmére, az önkormányzat és a T-Plasztik Kft. közös finanszírozásával módosítja a 
Területrendezési tervet, amely a T-Plasztik Kft. környékét érinti. A rendezési terv módosítás 
már a végső szakaszban van, melyben az állami főépítészi hatáskörben eljáró megyei 
főépítész asszony kérte azt, hogy helyrajzi számok bontásában kerüljön a régi döntés 
kiegészítésre. Fel kell sorolni, hogy mely helyrajzi számokat érint a rendezési terv módosítás. 
Ez igazából egy hiánypótlás az eljárás során.  
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Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
előterjesztés elfogadását. 
 
Tóth Imre képviselő: ezek a helyrajzi számok felsorolva nem sokat mondanak, de azt 
szeretné kérdezni, hogy ezekben az út helyrajzi száma nincsen benne ugye? 
 
Lovász Imre jegyző: de benne van az út helyrajzi száma is, hiszen ez a rész az egész blokkot 
érinti.  
 
Tóth Imre képviselő: azt gondolja, hogy ha az utat is kiemelt építési övezetté nyilvánítják, 
akkor az nehogy visszavonhatatlan helyzetet teremtsen az önkormányzat számára. Nem 
szeretné, ha úgy záródna el a lakosság közlekedési lehetősége, hogy erre nincsen megfelelő 
egyeztetett megoldás a lakossággal. Lényegesnek tartja az út kérdését. 
 
Lovász Imre jegyző: a rendezési terv módosítás lényege az volt, hogy bővíteni szeretett volna 
a T-Plasztik Kft, viszont egyrészt a beépítési százalékot, másrészt az előírt zöldterület miatt 
volt szükséges módosítani a rendezési tervet. Attól, hogy ez elfogadásra kerül, még nem lesz 
jogosult arra a T-Plasztik Kft, hogy hasznosítsa az önkormányzat tulajdonában lévő kivett 
közterületet, ami útként funkcionál. Az út megvételére érkezett be újabb vételi ajánlat a T-
Plasztik Kft-től, amit a következő képviselő-testületi ülésre be fognak terjeszteni. Abban már 
másfajta garanciát próbál biztosítani a T-Plasztik Kft. annak érdekében, hogy az ott lakók át 
tudjanak haladni azon az ingatlanon. Ez egy későbbi testületi döntés lesz. 
 
Tóth Imre képviselő: a jelenlegi döntés nem fogja megakadályozni azt, hogy önkormányzati 
tulajdonú maradjon az út? 
 
Lovász Imre jegyző: nem. 
 
Tóth Imre képviselő: rendben, köszöni a tájékoztatást. Ezzel a kérdéssel azt szerette volna 
kifejezni, hogy nem szeretné, hogy a T-Plasztik Kft. bármilyen fejlesztési céllal az utat 
hasznosítsa addig, amíg a testület erről nem dönt. 
 
Lovász Imre jegyző: nincs erről szó. A rendezési terv módosítás csak lehetőséget biztosít 
arra, hogy akár értékesítésre kerülhessen az út, de erről külön döntés szükséges. Az építési 
övezet előírásainak a módosítása történne meg a rendezési terv módosítása során. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek tovább 
kérdése, véleménye, más javaslata? 

(További kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a határozati 
javaslatot az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
103/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 229/2020. (IX. 24.) 
számú határozata, valamint Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Polgármesterének 
1090/2020. (XII. 29.) számú határozata kiegészítésére, Jászladány Nagyközség 
Településrendezési Eszközeinek módosításához kapcsolódóan 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a Képviselő-testület 229/2020. (IX.24.) 
számú határozatát, valamint Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
polgármesterének 1090/2020. (XII. 29.) számú határozatát az alábbiakkal egészíti ki:  
A T-Plasztik Kft. által tervezett beruházás kapcsán helyileg kiemelt fejlesztési területté 
nyilvánított T-Plasztik Kft. telephely építési övezete az alábbi ingatlanokra terjed ki: 

• Jászladány, hrsz.: 1890, 

• Jászladány, hrsz.: 1891, 

• Jászladány, hrsz.: 1892, 

• Jászladány, hrsz.: 1893/2, 

• Jászladány, hrsz.: 1894/2, 

• Jászladány, hrsz.: 1921/1, 

• Jászladány, hrsz.: 1921/2, 

• Jászladány, hrsz.: 1922, 

• Jászladány, hrsz.: 1923/1, 

• Jászladány, hrsz.: 1923/2, 

• Jászladány, hrsz.: 1924/5. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Tüzelő utalvány szabályzat elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót 
Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: az idei évben módosult a települési támogatásról szóló rendelet, 
amelyben lehetőség van tüzelőanyag támogatás biztosítására, mely vásárlási utalvány 
formájában történik. Tekintettel arra, hogy közeledik a tél, így szükséges lenne elfogadni a 
tüzelő utalvány szabályzatot, mely alapján meg tudnának egyezni a Téba tüzéppel, így majd 
ezt a típusú támogatást is tudják nyújtani a helyi lakosoknak. A támogatás mértéke 20.000,- 
forint, és ezt 5.000,- forint értékű vásárlási utalványokban adnák oda a jogosultak részére.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
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Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
tüzelőanyag vásárlási utalvány kibocsátásáról szóló szabályzat elfogadását. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki fogadja el az ügyrendi bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
104/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
A tüzelőanyag vásárlási utalvány kibocsátásáról szóló szabályzat elfogadásáról  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a tüzelőanyag vásárlási utalvány 
kibocsátásáról szóló szabályzatot az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászladány története könyv támogatásának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: polgármester asszony távollétében megkéri Lovász Imre 
jegyzőt, hogy terjessze elő a napirendi pontot.  
 
Lovász Imre jegyző: az úriember, aki a támogatást kérte kapott egy ajánlatot, mely 500 db 
könyv tekintetében 1.300,- forint + Áfa. 5%-os áfával. Azt kérte az úr, hogy 400 db-ot 
vásároljon meg az önkormányzat, a 100 db árát pedig ő biztosítaná.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja, hogy támogassák a könyv kiadatását a 400 példány megvásárlásával, mellyel a 
későbbiek során az önkormányzat rendelkezik. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 



 39 

Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
105/2021. (IX. 30.) sz. határozata 
 
Jászladány története könyv támogatásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel támogatja a Jászladány története 
könyv megjelenését 400 példány megvásárlásával 1.300,- forint+Áfa/könyv 
mértékben.  
Képviselő-testület a forrást az önkormányzat 2021. évi költségvetéséből biztosítja.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
2 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány, Hősök tere 1. szám 1404/2 hrsz. alatti ingatlan 
megvásárlásával kapcsolatban az ingatlan tulajdonosának megkeresésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkéri Lovász Imre jegyzőt a napirendi pont 
előterjesztésére. 
 
Lovász Imre jegyző: 2016. szeptember 8-án az önkormányzat megkereste az ingatlan 
tulajdonosát, és vételi ajánlatot tett számára, amelyben 1,6 millió forint+Áfa összegért szerette 
volna megvásárolni az adott ingatlant. Tekintettel arra, hogy az ingatlan tulajdonosa nem 
fogadta el a vételi ajánlatot, így a testület 2016. november 24-én döntött a kisajátításról, 
illetve megbízta az ügyvédi irodát az eljárás lefolytatására. 2017. november 9-én már 
felújításra került az épület, és az albán pékség költözött bele, az akkori független értékbecslés 
alapján az ingatlan értéke már 5,1 millió forint+Áfa volt. A kisajátítással kapcsolatosan nem 
történt meg túl sok lépés, az ügyvédek most kérték be ismételten az anyagokat hozzá, hogy 
eljárjanak az ügyben. Az ingatlan állapota külső szemléletre már eléggé leromolhatott, az 
albán pékség kiköltözött belőle, így felmerült az a kérdés, hogy esetlegesen fel lehetne keresni 
az ingatlan tulajdonosát egy újabb vételi ajánlattal.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja, hogy a testület hatalmazza fel polgármester asszonyt arra, hogy megkeresse az 
ingatlan tulajdonosát, és kipuhatolja, hogy van-e eladási szándéka.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 




